
 

 

Protokoll fört vid 118:e ordinarie styrelsemötet för  
Aneby Näringsliv ekonomisk förening. 
 
Datum: 2021-12-02, kl. 17.30-18.30, därefter julbord. 
Plats: Wiredaholm 
Närvarande: Tomas Axelsson, Lars-Erik Fälth, Beata Allen, Ola Gustafsson  
Frånvarande: Marco Fjordmark, Emma Eriksson, Åke Berg, Daniel Berlin, Charlotte Johansson 
(adjungerad). 
Övriga: Ida Fredman 
 
 
§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Tomas Axelsson öppnade mötet. 
 
§ 2 Justerare 
Till att justera dagens protokoll utses Lars-Erik Fälth. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemötet 2021-09-16 godkänns.  
 
§ 4 Ekonomi, inkomster/utgifter samt fasta och rörliga kostnader   
Swedbank kommer att återbetala 45 tkr när Ola gjort rekvirering.  
Ej betalda medlemsavgifter uppgår till 11 tkr, påstötning ska ske för att få in dessa. 
Kassören hälsar att prognosen är god inför årsbokslutet. 
 
§ 5 Företagsmässa 2022 
Det finns en tidplan för mässan (bilagt kallelsen till detta möte). I slutet av januari ska en påminnelse 
skickas ut. I mitten av mars planerar projektgruppen (Ola, Lasse, Marco och Ida) att samlas för att 
kontakta företag med målet att få dem att delta i mässan.  
Budgeten visar att Aneby Näringsliv behöver lägga ca 20-30 tkr i samband med mässan, vilket styrelsen 
bedömer är rimligt. 
Då Ola ev. står inför sjukskrivning framöver kommer Ida att vara behjälplig inför och under mässan. 
 
§ 6 Presentkort Julhandeln 
Hittills har fyra företag valt att boka presentkort. 
Liksom förra året är 13 butiker anslutna. 
I nuläget har det sålts för omkring 200 tkr. 
 
§ 7 TV-reklam 
Nästa reklamfilm kommer att handla om mässan, Ola och Ida får i uppdrag att ordna detta. 
 
 
§ 8 Aktiviteter 
 
Genomförda aktiviteter 
Frukostmöte 30 sept – frukostbuffé på Restaurang Byn i samarbete med Svenskt Näringsliv. Anna 
Gillek, regionchef, presenterade nya rankingen för Lokala företagsklimatet. 
After work 28 okt – drop in-samling på Restaurang Byn från kl 17.00. Avgång till Höglandsvillan kl 17.45 
där Per-Anders Josefsson presenterade Lövsta Trähus AB och Höglandsvillan. Välbesökt och uppskattat. 



Frukostmöte 25 nov – Ung Företagsamhet medverkade genom Emelie Ramsö, projektledare på UF, 
samt två UF-företag bestående av Aneby-ungdomar. Att förbättra samarbetet mellan skola och näringsliv 
är en viktig fråga och den angrips från flera håll. 
 
Kommande aktiviteter 
Frukostmöte sista torsdagen i varje månad planeras till våren. 
Vid tillfället i februari medverkar Bordsjö Skogar och i mars förslagsvis den nye kommundirektören. 
After Work planeras till april. 
 
 
§ 9 Frågor kring köpmännen 
Annonssidor inför månadsskiftena har körts under hösten. 
Har varit en relativt god försäljning för de flesta handlarna under sommaren och hösten. 
 
§ 10 Frågor kring Science Park 
Ida rapporterar kring höstens verksamhet. Under Q4 har mötena kunnat genomföras fysiskt vilket 
genererat fler bokningar. Bred spridning på idéerna som kommer in. 
Tyvärr har anmälningarna till utbildningstillfällena under hösten varit få, en tendens som märkts överlag 
runtom i länet. Inför våren planeras byte av tidpunkter m.m. för att se om det faller bättre ut.  
 
§ 11 Information från kommunen 
Den 6/12 beslutas att Torbjörn Jansson blir ny kommundirektör från 1/3 2022 (med förbehållet att 
säkerhetskontrollen är ok). 
Under perioden från när Charlotte lämnat fram till tillträdet kommer en extern person att vara t.f., beslut 
om vem fattas inom kort. 
 
§ 12 Medlemsfrågor 
Faxma AB är ny medlem.  
 
§ 13 Övriga frågor 
Inga. 
 
§ 14 Nästa styrelsemöte 
10/2 2022 kl. 18.00, Aneby Näringsliv. 
  
§ 15 Avslutning 
Ordförande avslutar mötet kl. 18.29, följt av julbord på Wiredaholm. 
 
 
Justeras: 
 
 
Tomas Axelsson Lars-Erik Fälth Ida Fredman  
ordförande     justerare         sekreterare   


